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1. Inledning 

Styrelse ordförande Ulf Gunninger hälsade välkommen till föreningens 70:e årsmöte. 

2. Val av ordförande för dagens förhandlingar 

Sittande styrelseordförande valdes till mötets ordförande. 

3. Val av sekreterare för dagens förhandlingar 

Anders Dahlin valdes till mötets sekreterare. 

4. Val av justerare av årsmötesprotokoll 
Lars Jonsson och Gunnar Kjellman valdes till justerare av protokollet 

5. Frågan om kallelse behörigen skett 

Bifölls 

6. Justering av protokoll 

Godkännes 

7. Styrelsens berättelse 

Godkännes 

8. Revisorernas berättelse 

Ansvarsfrihet beviljad 

9. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 

Ansvarsfrihet för styrelsen beviljad. 



10. Arvode för styrelse och revisorer 

Inget arvode utgår. 



11. Val av styrelseledamöter 

För styrelsens ordinarie ledamöter är det ordförande och kassör som ska väljas. 

Ulf Gunninger omvaldes till ordförande. Lis-Beth Nilsson valdes till ny kassör. 

Birgit Jonsson och Fredrik Stenson omvaldes som styrelse 

suppleanter. 

Styrelsen medlemmar är: 

Ordförande: Ulf Gunninger 

Sekreterare: Mikael Lindholm 

Kassör: Lis-Beth Nilsson 

Suppleanter: Birgit Jonsson och Fredrik Stenson 

12. Val av revisorer 

Sonny Hultman omvaldes till revisor och Liz Brådhe omvaldes till revisorsuppleant. 

13. Firmatecknare 

Årsmötet valde kassör Lis-Beth Nilsson och ordförande Ulf Gunninger till firmatecknare. 

14. Övriga frågor 

• Inval av nya medlemmar 

Yvonne Wikström Julén och Lars Wikström valdes in som nya medlemmar. 

• Gatans skick 

En skrivelse ska skickas till komunen. 

• Trottoarer längs hela Duvbergsvägen 

Kommunen har en långsiktig plan där det ingår att bygga trottoarer längs med hela 

gatan. 

• Sänkning av hastigheten på Duvbergsvägen 

Det finns i kommunen långsiktiga plan att inför 30 kilometer i timmen som 

hastighetsbegränsning, samt bygga hastighetsnedsättande åtgärder på vägar inom 

bostads bebyggelse. Duvbergsvägen ligger i etapp 2 för dessa åtgärder. Preliminärt 

så kommer arbetet att ske i slutet på 2007 eller under 2008. 

• Tidigare årsmöte och fest 

Årsmöte för 2007 kommer att hållas vecka 39 eller vecka 40. 

• Städdag på våren 

Föreningen kommer att anordna en städdag under vårens eldningsvecka. 

• Festkommittén 

Yvonne Wikström Julén valdes in. 



• Jubileumsfest 

I samband med att föreningen fyller 70 år så kommer en fest att anordnas. Festen 

kommer att hållas någon gång under maj månad 2007. 

 

Förslag har inkommit att festen ska hållas som en båttur med middag ute på 

Mälaren. 

 

Styrelsen och Festkommittén fick i uppdrag att ordna denna fest. Maximalt 20 000 

kronor ur föreningens kassa får användas för detta ändamål. 

• Bebyggelse omgivningar 

Vi gick igenom kommunens detaljplan för norra Duvberget. Ingeting som 

föreningen ska anmärka mot framfördes. 

• Ändring av föreningens stadgar 

Årsmötet fastställde de ändringar av föreningens stadgar som beslutades vid förra 

årets årsmöte. 

 

Vid protokollet 
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Justerat 

 

 

 

Lars Jonsson   Gunnar Kjellman 

 


